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Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 12 maj 2014 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Ove Martinsson HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson 

Carita Mandelin 

Annika Nyström Karlsson  

  

HSO 

HSO 

HSO 

 

 

 

Förhinder  

Blazena Westerlund, vice ordförande  

 

HSO 

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund verksamhetscontroller, 

sekreterare 

 

  

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och ledamot 

Ove Martinsson. Justering sker fredag 16 maj 2014. 

 

§ 3 Ny ledamot i rådet 

Vi hälsade Annika Nyström Karlsson välkommen till rådet för 

funktionshinderfrågor i Farsta. 

 

§ 4  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 7 april 2014 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 5  Besök på Glasade gången 

Mötet ägde rum på Glasade gången. Glasade Gången är en 

arbetsinriktad daglig verksamhet. De har en lunchrestaurang med 

konferens och ett café, Café Hitom, i fina lokaler nära 

Telefonplan. De lagar all mat från grunden. I deras café tillverkar 

de också delikatesser. I caféets lokaler har de också ett eget 

tvätteri.  

De serverar cirka 70 till 80 lunchgäster per dag. 

Det är 35 stycken som arbetar på restaurangen och 20 på Café 

Hitom. All personal har utbildning inom funktionshinder och 

eftersom de bedriver en lunchrestaurang har fler i personalen 

även utbildning/erfarenhet som kock och restaurangbiträde.  

De arbetar med individuella scheman och arbetsrutiner. Allas del 

i arbetet är viktigt, alla vet var i arbetskedjan man befinner sig 

och vad som är slutprodukten. Några som arbetar på glasade 

gången har även praktikplatser på andra arbetsplatser ett par 

dagar i veckan såsom skola med mera. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 22 maj 2014 

Ärende nr 5: Förlängning av avtal med Nytida om driften av 

Farsta strands gruppbostäder. 

Rådet hade inga synpunkter. 
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 Ärende nr 6: Förlängning av avtal med Sköndals LSS AB om 

driften av Sköndals gruppbostäder. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Tertialrapport 1 2014. 

Diskussioner om hur det ska gå att minska i äldreomsorgen och 

hur det ska lösas. Diskussioner om indikatorer såsom föräldrar till 

barn med särskilda behov och vad de tycker finns ej med samt att 

barn med särskilda behov syns inte heller någonstans i 

indikatorerna. Att gå vidare till jobb för målgruppen vuxna i LSS 

hur arbetas det vidare med denna fråga i nämnden och 

förvaltningen. 

 

Ärende nr 11: Detaljplan för del av fastigheten Gubbängen 1:1 

utmed Herrhagsvägen och Lingvägen i Tallkrogen. 

Rådet ställer sig positiva till studentlägenheter.  

 

Ärende 14: Avvikelser i hälso- och sjukvården perioden 1 juli- 31 

december 2013. 

Rådet ställer sig positiva till att det görs avvikelserapporteringar. 

 

Ärende 15: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 1 2014. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende 16: Stadsrevisionens årsredogörelse 2013. 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Avdelningschefen informerade om att hissen är på gång till 

Morris fritids. Ska verkställas nu under sommaren då Morris har 

stängt. 

Feriearbetare, det är runt 400 som fått jobb nu under sommaren 

och fler med funktionsnedsättning får plats. Vackra Stockholm 

kommer att ha 90 stycken i sysselsättning under sommaren. Runt 

Farsta centrum kommer det att vara en speciell insats under 
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sommaren. 

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga. 

 

§ 7 Övriga frågor 

Den 14 maj är det en utbildningsdag för råden i Stockholm som 

anordnas av HSO i samarbete med Stockholms stad. 

Tillgängligheten på nya ICA Kvantum är efter ett första besök av 

några ledamöter tillfredställande. 

Önskemål om att få träffa nämnden innan valet, avdelningschefen 

tar med sig frågan till nämnden. 

Mötet den 24 april med presidiet från nämnden var ett bra möte 

med bra diskussioner. 

 

 

§ 8  Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 2 juni 2014. 

 

§ 9  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 


